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ZAPYTANIE 
 

Zgodnie z danymi przekazanymi przez Burmistrza Miasta Chojnice w sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy miejskiej Chojnice za 2020 rok wynika, że liczba osób wskazanych 

w deklaracjach o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na dzień 

31.12.2020 roku wynosiła 33 554 osoby. Z tego samego sprawozdania wynika, że stan ludności 

miasta Chojnice na dzień 31.12.2020 rok wynosił 37425. Z w/w danych wynika różnica 3871 

osób. Zakładając, że osoby te powinny również uiszczać opłatę za gospodarowanie odpadami, 

to daje łącznie kwotę ok 836 000 zł, które w trakcie całego roku nie trafiły na konta Urzędu 

Miasta Chojnice. 

 

Zwracam się zatem z następującymi pytaniami: 

1. Z czego wynika tak różnica między ilością osób, które złożyły deklaracje opłat za 

gospodarowanie odpadami a liczbą mieszkańców miasta? 

2. W jaki sposób Urząd Miejski weryfikuje poprawność składanych deklaracji dot. opłat 

za gospodarowanie odpadami? 

3. Ile nieprawidłowo złożonych deklaracji (zaniżona liczba mieszkańców danej 

nieruchomości) zostało stwierdzonych w 2020 roku? 

4. Ilu mieszkańców złożyło deklaracje opłat za gospodarowanie odpadami po interwencji 

Urzędu Miejskiego w Chojnicach, w wyniku której ustalono brak takiej deklaracji? 

5. Jakie działania będą podjęte przez Urząd Miasta w celu „uszczelnienia” systemu poboru 

opłat za gospodarowanie opadami komunalnymi? 

 

 

Z poważaniem 
 

Bartosz Bluma 
Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 

 


